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Huizen, 29 mei 2022. 

 

 

Betreft: subsidie restbedrag coronacultuurgelden 

 
Geachte dames en heren, 
 
Hierbij willen wij voor De Engel-Vrijzinnig Huizen graag een aanvraag indienen voor subsidie uit 
de corona cultuurgelden. 
 
De Engel-Vrijzinnig Huizen is gebouwd in 1951. 
Op de website van de Engel vindt u foto’s en informatie over het culturele programma en de 
geschiedenis en het interieur van het gebouw. 
Binnenkort verschijnt hier ook het nieuwe culturele programma voor het najaar 2022, dat nu weer 
uitgebreider kan zijn dan in de voorgaande perioden. 
www.engel-huizen.nl 
 
In 2003 is het interieur van de kerk gerenoveerd en op last van de brandweer moesten de plafonds 
van zachtboard worden vervangen door gipsplaten. 
Deze gipsplaten zorgen voor terugkaatsing van het geluid hetgeen hinderlijk is voor het culturele 
programma met name bij lezingen en concerten. 
In eerste instantie dachten we een aanvraag te doen voor een optreden in de Engel, maar ten 
behoeve van de kwaliteit van het gehele programma vinden we het belangrijker om de akoestiek te  
verbeteren. 
We hebben hiervoor geluisterd en gekeken bij diverse instanties en kwamen uit bij het bedrijf 
ASONA BENELUX B.V. 
Dit bedrijf kan de harde gipsplaten op het plafond voorzien van een zachte laag waardoor het teveel 
aan geluid wordt geabsorbeerd. Tevens blijft het aanzien van de originele constructie van het 
plafond hiermee bewaard. 
Het bedrijf heeft de Engel geïnspecteerd en een offerte uitgebracht. Het totaalbedrag voor het 
behandelen van het plafond bedraagt Euro 9.218,39 exclusief 21% BTW. Zie offerte. 
In de Corona periode vervielen de meeste activiteiten, waardoor de inkomsten uit lezingen, 
concerten en verhuur etc. ver achter bleven ten opzichte van eerdere jaren. 

http://www.engel-huizen.nl/


In 2020 en 2021 zijn de inkomsten ten opzichte van 2019 met resp. 55% en 50% gedaald. 
De kosten voor het in stand houden van de vereniging zijn nu fors gestegen. Momenteel worden alle 
inkomsten gebruikt voor de kosten voor energie, onderhoud van het gebouw en het culturele 
programma. Als gevolg hiervan is er geen financiële ruimte over voor een aanpassing in de 
kerkzaal. 
We denken dat verbetering van de akoestiek zeker zal bijdragen aan toename van het 
bezoekersaantal bij de concerten en de lezingen. 
 
Wij hopen op een positief bericht. 
 
Met vriendelijke groet, 
Mede namens het bestuur, Willy Schoeman en Marilou van Vlaardingen 


